詩班獻詩 Choir

"主救贖將臨"

主救贖將臨 Salvation Will Come

Stan Pethel 高蔡慧君 譯

獻詩: 國語堂詩班 Mandarin Choir

CCLI # 144714



池降生悄然無人知, 沒有盛大歡迎慶典, 不在那富豪家庭王宮大院, 在那偏遠安靜小城,

Not with great fanfare will it come, Un-noticed by most every one, Not in a great and royal place of renown, But in this sleepy little town. 唯有牧人前來朝見, 祂是神賜寶貴禮物, 奇妙救贖由這嬰孩開始; 神的愛由天賜下。

With only shepherds there to see, This wondrous gift of heav'n is He, With this one child the miracle began; Heaven's love came down to man. 因主救贖將臨, 有明星照夜空; 星光下聖嬰安眠, 新生命從此展開。

For salvation will come, and a star will light the sky; For new life has here begun, with a new-born's quiet cry.



古時先知早預言; 有至聖者將要來; 這應許快要廳。 因主救贖將臨。

As foretold so long ago of the coming holy one; Now this promise we behold for salvation will come.

我們來朝拜新生王, 天使高天讚美頌揚,

鳴 -----

As shepherds watch and angels sing, as we adore the heav'nly King,

00-----

有榮美光彩映在祂臉上; 這恩典主賜予萬邦。

with glory shining brightly from his face; We celebrate this gift of grace.



今我們心充滿歡喜,將這佳音存在心底,

鳴 -----

Now with rejoicing we depart, with revelations in our heart,

00-----

快快傳報給世界萬百姓,

鳴 -----

分享主救贖宏恩。

To all the people of world we go,

00-----

share this news that all may know.



因主救贖將臨, 有明星照夜空; 星光下聖嬰安眠, 新生命從此展開。

For salvation will come, and a star will light the sky; For new life has here begun, with a new born's quiet cry.

古時先知早預言; 有至聖者將要來; 這應許快要應 因主救贖將臨。



As foretold so long ago of the coming holy one; Now this promise we behold for salvation will come.

因主救贖將臨, 有明星照復空; 星光下聖嬰安眠, 新生命從此展開。

For salvation will come, and a star will light the sky; For new life has here begun, with a new-born's quiet cry.

古時先知早預言; 有至聖者將要來; 這應許快要驗。 因主救贖將臨。

As foretold so long ago of the coming holy one; Now this promise we behold for salvation will come.

主救贖將臨…。將臨。

Salvation will come.

Will come.

